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内容概要

　　“练”，是巩固知识的手段、加深体验的过程、提高能力的实践、拓展思维的途径。
据此，我们编写了《一课四练》。
《一课四练》遵循“让不同的人得到不同的发展”的课程理念，按课时设置不同的练习。
习题内容力求覆盖每课的学习目标，并进行了适度的综合和拓展；习题素材力求生动、新颖，贴近课
本和学生实际；习题要求体现难易层次，以便学生根据自己的水平有选择地练习。
为使学生能独立答题，《一课四练》采用习题与参考答案分别装订的形式。
教师可灵活掌握参考答案的发放，以便教师能准确了解学生真实的答题水平。
《一课四练》英语共6册，每册按循序渐进的原则分“基础巩固”、“理解掌握”、“能力提高”、
“应用拓展”4个栏目，兼顾学科听、说、读、写4方面的要求。
建议学生在使用《义务教育课程标准实验教材·一课四练：英语（7年级下）》时，首先完成课本学
习任务，再按“四练”的顺序进行练习，层层递进，以达到熟练掌握、灵活应用、举一反三之目的。
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书籍目录

Unit1 Where's your pen pal fron?SectionA-1Section A-2Section B-lSection B-2Unit2 Where's Post office?Section
A-lSectionA-2Section B-1Section B-2Unit3 Why do you like koalas?Section A-lSection A-2Section B-lSection
B-2Unit4 I want to be an cactorSectionA-1Section A-2Section B-1Section B-2Unit5 I'm
watchingSectionA-1Section A-2Section B-1Section B-2Unit6 Ir's rainingSection A-lSection A-2Section B-lSection
B-2Review of units 1-6（A）（B）期中检测卷Unit7 What does be look liske?Section A-lSection A-2Section
B-1Section B-2Unit8 I'd like some noodlesSection A-lSection A-2Section B-1Section B-2Unit9 How was your
weekend?Section A-lSection A-2Section B-1Section B-2Unit10 Where did you go on vacation?Section A-1Section
A-2Section B-1Section B-2Unit11 What do you bink of game shows?Section A-lSection A-2Section B-1Section
B-2Unit12 Don'teat in chassSection A-lSection A-2Section B-1Section B-2Review of Unit7-12（A）（B
）Calture Unit1-FootballCalture Unit2-Festivals期末检测卷参考答案
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章节摘录

　　Before the summer vacation， the students in Class Seven， Grade Seven in Hangzhou No. 9Middle School
decided to do some special things. Here are the reports from some of the sestudents. Kelly found a part-time job
helping a 10-year-old girl with her English. She found it was not easy to be a good teacher. So she said "thanks" to
all of her teachers when the new term began. David got a job as a waiter in KFC on summer vacation. He worked
from9：00 am to 5：00 pm. It was tired， but he got money. So he thought it was very exciting.Nancy likes
singing songs， so she made some money by helping her parents do house work and joined a music club with the
money. She met lots of friends in the club， and they taugh ther a lot on music. It was really great. It was the first
time for Jim to swim in the wave.He went to the beautiful beach with his parents. He said his trip was so wonderful. 
　　⋯⋯?
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